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Choć dobył dwa gole, które pomogły wydatnie w zdobyciu trzech oczek z

Pescarą, to nie był w pełni zadowolony. Edin Dzeko, bo o nim mowa,

udzielił po spotkaniu wywiadu dla Mediaset.

Mecząca wygrana, bardziej niż by się wydawało.

- Trochę bardziej. Zaczęliśmy dobrze, potem ewidentnie byliśmy zadowoleni z 2-0.

Straciliśmy zbyt dużo piłek, nie graliśmy lepiej od nich. Nie chcieliśmy strzelić

kolejnych bramek, ale tak się nie robi, w ten sposób wszystko staje się trudniejsze.

Nie było łatwo, ale mamy trzy punkty.

Kolejne dwa mecze gracie na Olimpico z Lazio i Milanem. Myślicie o Juve?

- Myślimy mecz po meczu, musimy tak robić, ale musimy się poprawić. Nie

wygramy derbów, jeśli będziemy grać tak jak dzisiaj.

Przy 2-0 przestaliście grać...

- Nie wiem dlaczego, dziś ważnym było też po prostu zdobycie punktów, ale ten

mecz mamy już za sobą. Derby to będzie inna historia, zrobimy wszystko, aby

wygrać.

Nigdy nie grałeś tak dobrze w karierze?

- Zdobyłem 12 bramek, czuję się dobrze, chcę ciągle robić więcej, chcę to

kontynuować.
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